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Trafikudvalget har i brev af 25. marts 2008 stillet mig følgende spørgsmål 379 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. 379: 

 

"Hvordan stemmer aftalen om, at der skal indsættes 2 hurtigfærger på Born-

holms-trafikken overens med regeringens erklærede ønske om at reducere CO2 

udslippet fra den danske transportsektor?" 

Svar: 

 

Det er et faktum, at passagererne i langt højere grad efterspørger de hurtige af-

gange med hurtigfærger end de langsomme afgange med konventionelle fær-

ger. Hurtigfærgens afgange er i højsæson stort set udsolgte, mens der er væ-

sentlig lavere belægning på den konventionelle færges afgange. 

 

Man kan naturligvis tvinge passagererne over på langsomme færger eller kom-

binerede gods- og passagerfærger, og dermed underkende passagerernes øn-

sker, men som det fremgår af svaret på TRU 380, vil denne løsning ikke nød-

vendigvis føre til et lavere CO2 udslip. 

 

Aftalen er således en afvejning af passagerernes ønsker om hurtigere overfarts-

tider, betjeningsomfang og CO2 udslippet.  
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Carina Christensen 

Trafikudvalget (2. samling)
TRU alm. del - Svar på Spørgsmål 379
Offentligt            


